
主題：相遇在靈靜中，帶來生命的轉化 

誠摯地邀請您來參加靜默營。暫時抽離忙碌和充滿噪音的處境，來到寧靜的賓州樂園鎮。

我們將在靜默中與神獨處，享受神聖的閒暇。我們也將一齊在靈靜中操練…… 

 靜默獨處：操練離開雜聲與人群，選擇創造神聖的空間與時間，在神的同在中，

開放自己，靜心聆聽，安息在神的愛中，享受祂。 

 聖言心禱：幫助我們更深地聆聽神的話語，領受祂要給我們的信息，讓祂的話不

斷地造就、滋潤、轉化我們的生命。 

 意識省察：學習察覺每日神在我們生命中的作為，也認識自己的內心動態。 

讓我們在靈靜中與祂相遇，更深地認識祂、愛祂、跟隨祂。 

 

帶領者：葉美珠（Mimi Yeh）牧師 

密蘇里州立大學企業管理碩士，富樂神學院道學碩士及教牧博士。曾在加州羅省基督教會

牧會，曾任臺灣靈糧神學院神學本科／牧靈諮商科的專任老師及輔導主任。現任基督豐榮

團契靈命塑造事工主任。 

2007年開始「伴你走過憂傷路」事工，並出版同名書籍《伴你走過憂傷路》，分組長本

及組員本。 

 

 

Encounter with the Lord; bring forth the life transformation 

You are invited to join this retreat~” Life transformation through encountering with the Lord”. 

Let’s get away from the hectic and noisy circumstances and meet with the Lord in solitude and 

silence through spiritual practices. 

In the retreat, we will learn… 

 

 Solitude and Silence: Practice to create a divine space and time, to slow down and get 

away from the busyness and noise, listening to God and enjoy the presence of God.  

 Lectio Divina: Learn to listen to God’s words and receive His messages in a personal 

way. Let His Word build our inner being up and transform our lives. 

 Examen Prayer: Be aware of God’s work in our life and notice our inner movement. 

Let us connect with Him in the solitude and silence, to know Jesus more intimately, to love him 

more intensely, and to follow him more closely. 

 

Facilitator: Rev./Dr. Mimi Yeh 



 Received MDiv and DMin from Fuller Theological Seminary.   

 Pastored First Evangelical Church, Los Angeles, CA. 

 Lectured at Ling Leung Pastor & Missionary Theological Seminary, Taipei, Taiwan. 

 Currently serve as the director of Spiritual Formation ministry at Fullness in Christ 

Fellowship, Hayward, CA. 

 

4.2 – 4.5, 2020 

使者大使命培訓中心（AFC Great Commission Training Center） 

21 Ambassador Drive, Paradise, PA 17562 

報名（Registration）：http://www.shen-guo.org/ or  

Kam Leung   kamhleung@aol.com 

 

費用(Cost)：Registration Fee $50/person (meals included, will gratefully accept offering) 

     註冊費包括餐飲，歡迎自由奉獻    

住宿 Lodging: $35/night/double occupancy, total $105.00 (雙人房$105) 

                   $70/night/single occupancy, total $210.00 （單人房＄210） 

 

 

 

http://www.shen-guo.org/

